

**No. 72768**

**Certificate of registration**

The Secretary-General of the United Nations

hereby certifies that the following international agreement has been registered with the Secretariat, in accordance with Article 102 of the Charter of the United Nations:

**No. 58342. Netherlands (Kingdom of the) (for the European part of the Netherlands) and World Health Organization**

Exchange of letters constituting an agreement between the Kingdom of the Netherlands and the World Health Organization concerning the holding of the second WHO World Local Production Forum in The Hague, the Netherlands, from 6 to 8 November 2023.  
Geneva, 5 and 13 July 2023

Registration with the Secretariat of the United Nations:  
Netherlands (Kingdom of the), 26 July 2024

Done at New York on 9 October 2024

For the Secretary-General



**Certificat d'enregistrement**

Le Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies

certifie par la présente que l'accord international indiqué ci-après a été enregistré au Secrétariat, conformément à l'Article 102 de la Charte des Nations Unies :

**No. 58342. Pays-Bas (Royaume des)(à l'égard de la partie européenne des Pays-Bas) et Organisation mondiale de la Santé**

Échange de lettres constituant un accord entre le Royaume des Pays-Bas et l'Organisation mondiale de la Santé relatif à la tenue du deuxième Forum mondial de l'OMS sur la production locale à La Haye, Pays-Bas, du 6 au 8 novembre 2023. Genève, 5 et 13 juillet 2023

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies :  
Pays-Bas (Royaume des), 26 juillet 2024

Fait à New York le 9 octobre 2024

Pour le Secrétaire général